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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

 

Número de l’acta: 108 

Tipus de sessió: ordinària 

Data: 20/07/2022 

Hora: 12:00 

Lloc: Sala de Juntes 

 

Hi assisteixen: Maria Álvarez Moleiro; Melina Aparici Aznar; Sergi Ballespí Solà; 
Ana Barajas Vélez; Lorena Bogónez Franco; Margalida Coll Andreu; Sònia 
Darbra Marges; Núria De la Osa Chaparro; Miquel Domènech Argemí; 
Montserrat Gomà Freixenet; Marisol Mora Giral;  Maria Jesús Nebrera Navas; 
Susana Pallarés Parejo; Eva Penelo Werner; Yago Ramis Laloux; Tatiana Rovira 
Faixa, presidenta; Maite Sánchez Sánchez; Susana Subirà Álvarez; Meritxell 
Torras Garcia; Anna Vale Martínez, secretària.  

 

No hi assisteixen: Berta Castellà de Mas; Ramon Cladellas Pros; Alfie Robert 
Aitken Crawshaw; Núria Fàbrega Capdevila; Carla Garcés Escoda; David Marzá 
González; Naiara Oliver Marbà; Naira Pellicer Bacardit; Emma Piñol Freixas; 
Núria Prats Núñez; Martí Serra Castejón; Teresa Torrent Pallicer; Sabina 
Tulbure. 

 

S’excusen: Albert Bonillo Martín; José Luis Costa Arranz; Sílvia Edo Izquierdo;  
José Luis Lalueza Sazatornil; Elena Garrido Gaitan; Joaquim T. Limonero 
Garcia; Naymé Daniela Salas. 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta de la darrera sessió de la Junta 
Permanent (acta núm. 107, 16-05-2022) 

La secretària de la Facultat esmenta que s’inclouran a l’acta definitiva un parell de 

puntualitzacions de la intervenció de la coordinadora del grau en Logopèdia sobre 

l’avaluació única. 

S’aprova per assentiment (Annex 1). 

2. Informacions de l’equip de deganat  

La degana explica que han pujat les notes de tall (Psicologia 10.058 i Logopèdia 8.812 

vs. 9.97 i 8.42 del curs passat) i que la previsió és que segueixin pujant fins 2024-25. El 

procés de matrícula ja ha començat i les assignacions en 1ª preferència són: Logopèdia 

41 (+20 al·legacions) i Psicologia 325 (+40 al·legacions). Hi ha 53 estudiants que han 

sol·licitat el grup d’anglès (60 places en total, que es completaran amb 2es assignacions 

i  amb estudiants d’Intercanvi). Pel que fa als màsters, comenta el nombre de sol·licituds 

rebudes, les admissions i l’oferta de places, tot destacant que el màster en Psicologia 

Jurídica i Forense ja ha rebut 59 sol·licituds (30 places en total), el de Recerca en 

Psicologia Clínica i de la Salut només 16 sol·licituds (20 places) i el de Trastorns de la 

Comunicació i del Llenguatge 32 sol·licituds amb 31 admissions (30 places). Explica la 

nova fase de selecció del màster en Psicologia General Sanitària, que s’ha completat 

amb un balanç molt positiu, amb examen i entrevistes personals, mencionant les 116 

entrevistes realitzades. Agraeix la dedicació de tothom implicat en aquest procés de 
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selecció, com el professorat que ha confeccionat les preguntes de l’examen i les quatre 

persones que han realitzat les entrevistes. Contràriament a la previsió inicial, el nombre 

de sol·licituds no ha baixat, tot i que a l’examen no es presenta tothom que sol·licita 

l’admissió. 

La degana informa sobre la modificació del model de distribució de pressupost a 
centres i departaments, especificant que es basa en el nombre de crèdits matriculats 

multiplicat per un coeficient d’especificitat, el qual es revisarà cada 4 anys. Un altre canvi 

és que les dades per calcular l’esmentat coeficient inclouen els darrers 6 anys i que d’un 

curs al següent hi haurà límits d’un 10% d’increment i un 5% de decrement. Pel que fa 

a Psicologia, diu que el canvi a un coeficient d’1.90 ha fet augmentar el pressupost (el 

màxim, un 10%, no el 15% que correspondria degut al topall), com es venia reclamant, 

i que podria incrementar més quan es compti amb espais docents més específics. Les 

dades de tots els centres són (vegeu taula): 

 

Comenta que segueixen les accions iniciades el present curs (formació a mida, 

traducció/revisió, observació a classe...) per a fomentar la docència en anglès i es 

continua en contacte amb les facultats de Traducció i Interpretació i Ciències de 

d’Educació, per comptar amb estudiants de Pràctiques Externes o TFM que hi puguin 

donar suport.  

Quant a la proposta aprovada a l’anterior Junta permanent sobre que l’alumnat dels 

graus pogués proposar un centre per realitzar les seves Pràctiques Externes, explica 

que el procediment realitzat ha pogut fer possible la tria de bons centres: recerca al web 

sobre l’entitat, entrevistes personals de la vicedegana de Pràctiques i Relacions 

Institucionals amb l’estudiant i el centre. El resultat ha estat que la vicedegana i tutores 

acadèmiques han donat el vistiplau a 13 places directes i 14 indirectes pels graus i 2 

indirectes pel màster en Psicologia Jurídica i Forense. Amb aquest procediment s’han 

incorporat centre de qualitat i variats, per exemple CDIAPs, fent que al grau en 
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Psicologia es vagi consolidant el nombre de places (unes 400) i obrint la perspectiva a 

programar la nova assignatura optativa de Pràctiques Externes. 

Comenta també que cada vegada costa més obtenir dades (fitxes) i participació als 

Consells de curs i que caldria repensar el format o esbrinar les causes de la manca de 

resposta (Psicologia: 22,7% de 1r-3r a cursos, i 0% a 4t curs; Logopèdia 75% de les 

fitxes).  

Pel que fa informacions generals de la UAB, sobre l’avaluació única (aprovada en una 

Comissió d’Afers Acadèmics extraordinària i al Consell de Govern de l’1 de juny) indica 

que el proper curs s’hauran de decidir les assignatures que aplicaran l’avaluació única, 

per tal de poder aplicar-la el curs 2023-24.  

La degana informa que la facultat, juntament amb la Facultat de Biociències, participarà 

en un pla pilot sobre les enquestes del professorat que imparteix pràctiques. Es farà 

en una titulació i un curs, vinculant la informació a Sigma (curs 2023-24). Ella ha 

demanat també al Campus Virtual, però depèn de la coordinació amb el CAS, no sempre 

fàcil. 

Quant a les comissions de treball, recorda la Comissió de Mobilitzacions, que segueix 

treballant ara amb el tema de les vagues amb l’aplicació de la Llei de convivència 

universitària. També recorda que amb el nou model de dedicació docent del 
professorat s’intentarà obtenir recursos per a contractar nou personal. 

La vicedegana de Pràctiques i Relacions Institucionals aclareix que s’han aconseguit 2 

places de pràctiques per Logopèdia i 11 per Psicologia, entre elles a l’Institut Guttmann, 

arran d’una intervenció de la coordinadora del grau en Logopèdia.   

 

3. Informacions sobre plans docents 

La degana informa que encara no hi és la totalitat dels plans docents, degut a la 

complexitat del curs, i la vicedegana d’afers acadèmics de Graus i Màsters presenta les 

dades (vegeu taules a sota) sobre els percentatge que s’ha rebut a la Gestió Acadèmica 

i encoratja a presentar-los com abans millor per tal que es pugui avançar amb la 

distribució d’aules, etc.  

Al torn de paraules, la coordinadora del MUPGS comenta que no és que no hagin 

retornat els plans docents de pràctiques i TFMs, sinó que la Gestió Acadèmica encara 

no els ha enviat.  
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4. Aprovació, si escau, del pressupost de l’exercici econòmic 2022 

El vicedegà de Qualitat, Economia i Projectes Estratègics comenta que l’aprovació del 

pressupost  s’ha endarrerit per les negociacions sobre el nou model de distribució que, 

en la seva opinió, és més ajustat a la facultat, degut a que és més continu, té en compte 

els tests com a material de pràctiques (no bibliogràfic) i contempla una visió retrospectiva 

de la despesa en infraestructures, fet que reforça la política recent de la facultat sobre 

la inversió en espais específics -SPL, ESID-PIAP-.  Reitera la importància de sol·licitar 

material docent, tenint en compte la modalitat especifica de les assignatures, per tal de 

poder aconseguir un coeficient d’especificitat el més ajustat possible.  

Presenta el pressupost (Annex 2), informant sobre els ingressos habituals, i aclareix que 

els 2 màsters de preus incrementats han realitzat més despesa que l’ingrés rebut i que 

s’informarà les coordinacions per acabar d’ajustar la despesa. Quan a les despeses 
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institucional anima les titulacions a demanar pressupost per cofinançar conferències 

d’interès general.  Pel que fa a les infraestructures, s’han sol·licitat pressupostos pel 

manteniment d’aules (electrificació, aire condicionat/ventiladors, pantalles, projectors, 

mobiliari...). Informa que hi ha una reunió pendent amb l’equip de govern per sol·licitar 

l’acumulació de la despesa plurianual per poder fer grans obres (espina Psicobiologia, 

reforma espais deganat i GA, etc.). 

Al torn de paraules, arran d’una consulta d’una professora, clarifica que la partida 

institucional és extensiva a conferències d’interès general per graus o màsters, però no 

per assignatures concretes. 

Un representant del professorat demana quin tipus de material docent es pot incloure 

com a inversió especifica, al que el vicedegà respon que, en funció de l’assignatura pot 

ser material per manipular, jocs, tecnologia -bandes per mesurar freqüència cardíaca-, 

maquetes, etc. La degana insisteix que és una partida que s’ha d’aprofitar per millorar 

la docència, redundi o no en un augment del coeficient d’especificitat. 

S’aprova per assentiment. 

5. Aprovació, si escau, de la proposta per part del centre de membres 
del tribunal de la plaça de Professorat Agregat del departament de 
Psicologia Clínica i de la Salut  (AL/22/561)  

La degana informa de la plaça d’agregat/da atorgada al departament de Psicologia 

Clínica i de la Salut, amb un perfil de Pràctiques Integrades.  Les persones membres a 

proposta del centre de la comissió són Silvia Edo Izquierdo, professora titular de l’àrea 

de Psicologia Bàsica, com a titular, i la professora Margalida Coll Andreu, professora 

titular de l’àrea de Psicobiologia, com a suplent (Annex 4). 

S’aprova per assentiment la proposta de tribunal. 

7. Assumptes de tràmit. 

No n’hi ha 

8. Torn obert de paraules. 

La degana agraeix la col·laboració de totes les persones membres de la Junta 

Permanent, que ha permès que el seu desenvolupament hagi estat sempre àgil, i 

informa que ja s’estan fent reunions de traspàs de funcions al proper equip.  

Les direccions dels departaments agraeixen la feina i el tarannà de l’equip de deganat.  
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La representant dels màsters oficials felicitala vicedegana de Pràctiques i, per extensió 

la resta de l’equip, per la gestió de les pràctiques.  

 

El dia 20/07/2022 a les 13:10 hores la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a 

secretària, estenc aquesta acta. 

La secretària        Vist i plau 
La presidenta 

 

 

 

 

Anna Vale          Tatiana Rovira 
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